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ZASTUPNIČKO PITANJE 

 

 

 

Postavljam pitanje šta je urađeno po ranije usvojenom zaključku i inicijativi da se obezbijedi 

program kojim će svi mladi ljekari u Kantonu Sarajevo a koji su na Birou dobiti priliku za 

prvo radno iskustvo.  

 

Obrazloženje: 

Prošlo je više od pola godine, takvog programa nažalost koordinacije Vlade i Ministarstva i 

Zavoda za zapošljavanje nema, pa me zanima da li je išta tim povodom urađeno i kada 

možemo očekivati program? Mislim da to mora biti stalni problem koji se treba jednom za 

sva vremena donijeti a kako naši ljekari bi mogli dobiti priliku za prvo radno iskustvo a ne da 

odlaze po njega u države Zapadne Evrope. 

 

Zastupnik Zahiragić Haris s.r. 
 

 

 

 

 

                 Sarajevo, 08.02.2023. godine 

 


